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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ismét veszélyben a tűzoltók finanszírozása?!” címmel kérdést kívánok benyújtani Varg a
Zoltán miniszter úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Úgy hírlik, az egészségügy után a tűzoltóság munkája is egyre nagyobb veszélyben van . A
kiszivárgott információk szerint Önök mintegy kétmilliárd forinttal kívánják csökkenteni a
tűzoltók 2010. évi támogatását, ami akár azt is jelentheti, hogy már tavasz elején megbénul a
munkájuk . Nem beszélve a működésüket egyébként is tovább nehezítő áfa és jövedéki adó
emelésekrő l . Konkrétan az adójogszabályok változása miatt 1,4 milliárd forinttal csökkenne a
támogatásuk, emellett 350 milliót vonnának el a hivatásos önkormányzati t űzoltóságoktól .
A növekményekben beletartozik az üzemanyag árának növekedése is, mely önmagába n
csaknem 60 millió forintos többletköltséget jelent .
Az önkormányzatok szintén nem tudják jobban támogatni a t űzoltóságokat, hiszen ebben a
szférában 120 Mrd-os megszorításra készülnek.
Mindeközben az Önkormányzati Miniszter hallgat .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Miért nem lép fel az Ön által felügyelt szakterület teljes szétverése ellen?
• Milyen megszorítási szándékokra számíthatunk még az önkormányzati világban ?
• Hogyan képzeli el a Minisztérium a tűzoltóságok kieső bevételeinek pótlását ?
• Milyen forrásból kívánják biztosítani a tűzoltók jogszabályváltozás miatt i

többletkiadásait illetve az önkéntes tűzoltókat?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 26 .

Dr. Ódor Ferenc
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